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Inleiding:
In een uitzending van Pointer en een groot artikel in het NHD van afgelopen zaterdag is het 
vastgoed van Joden na de WOII aan de orde gesteld. Dit vastgoed is oneigenlijk verhandeld.
Ook in Medemblik gaat het over 3 huizen. Zie ook de rapporten. 
Dat de Joden al veel hebben meegemaakt in WOII is al erg maar dat er ook vastgoed op deze manier 
ter verrijking van enkelen heeft plaatsgevonden is diep triest. 
Binnen Medemblik geven wij veel aandacht aan deze sombere periode en in het bijzonder aan de 
Joodse geschiedenis. (De Jad Vashem medaille en het 75 jaar vrede herdenkingsmonument).
Blijkbaar is er meer.

1. Is er ooit onderzoek geweest wat met de 3 woningen in Medemblik is gebeurd?
Zo nee, bent u dan wel bereid dit onderzoek uit te voeren?

antwoord Voor zover bekend is er door de gemeente nooit onderzoek naar verricht.
We zien vooralsnog geen initiërende rol voor de gemeentelijke overheid hierin, omdat 
er geen betrokkenheid blijkt bij de verkoop van de Joodse eigendommen. 

2. In de uitzending van Pointer kwam ook aan de orde dat Joodse mensen na terugkomst 
aangeslagen zijn voor achterstallige belasting op dit vastgoed. Heeft Medemblik deze 
aanslagen ook opgelegd?
Als dit niet bekend is, gaat Medemblik hier dan wel onderzoek naar doen?

Antwoord Het is ons niet bekend of er in Medemblik sprake was van het opleggen van aanslagen 
voor achterstallige belastingen op het verkochte vastgoed.
Deze vraag kan aan de orde komen bij een breed onderzoek naar de oneigenlijke 
verhandeling van Joods vastgoed in de Tweede Wereldoorlog. Op het moment dat een 
dergelijk onderzoek loopt en de gemeente daarin kan ondersteunen door derden, en 
onderzoekers nuttige informatie kan verstrekken, dan zullen we dat doen.

Naar aanleiding van deze vragen en de vragen van de fractie PWF van 15 juni over dit 
onderwerp, is contact opgenomen met historicus-onderzoeker dhr. Schutz. Zijn 
onderzoek betrof niet de achtergronden van individuele situaties verspreid over het 



land. Hij pleit ervoor dat uit herinnering en respect voor de rechtsstaat er van rijkswege 
stappen worden ondernomen. Rijk, VNG, KNB en kadaster zouden naar zijn mening 
hierin samen moeten werken.
Dit pleidooi onderschrijven we en we zullen de minister vragen hier aandacht aan te 
geven. Daarbij zullen we de minister vragen hierover met de VNG in contact te treden. 
De aandacht hiervoor kan verder worden versterkt als de gemeenteraad daarnaast ook 
rechtstreekse contacten met de Tweede Kamer benadert.


